
Sekretarz NRA: pracujemy nad zdalnym trybem
obrad organów adwokatury
Pracujemy nad zdalnym trybem obrad organów palestry – informuje adw. Rafał Dębowski,
sekretarz Naczelnej Rady Adwokackiej. Wywiad, który przeprowadził red. Paweł
Rochowicz, ukazał się 9 grudnia 2020 r. na łamach "Rzeczpospolitej".

Na 19 grudnia NRA zwołała Nadzwyczajny Krajowy Zjazd Adwokatury. Ma się on zająć regulaminami
zgromadzeń izbowych w czasie utrudnień pandemicznych. O szczegółach mówi adw. Rafał Dębowski,
sekretarz NRA.

(czytaj wywiad)
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